
 

 
 

 

Bestyrelsesmøde 
13.06.23 kl. 18:30 

Referent: Charlotte 

  

Deltagere: 
Visse, Charlotte (online), Glenn, Trine, Mette H, Helene, Mette V (online), Thomas (SUP), 
Kathrine (UVM) 

Afbud: Line 

 

DAGSORDEN 

1. Opfølgning på sidste referat 

2. Dato for næste møde 

3. Ansvarlig for referat på hjemmesiden (Visse)  

4. Orientering fra udvalg (Økonomi, hjemmeside, GDPR, festudvalg)  

5. Orientering fra skolelederen (Biko) 

a. Elevansøgning og elevtal  

b. Forældremøde 

c. Personalemøde 

6. Søskenderabat og fortrinsret (Visse)  

7. Betalinger til skolen (Charlotte og Visse)  

a. Betaling i 11 eller 12 måneder  

b. Mulighed for nedsættelse af månedligt bidrag 

c. Indbetalingsgebyr  

d. Tilskud til transport 

8. Regler for ansættelse og fyring af personale (Charlotte)  

9. Formand/Forkvinde/Forperson (Visse)  

10. Optagelse af elever til 2024 

11. Øvrigt 

1: Opfølgning • Rengøringsplan (Mette) 
- Mette har opdateret med ny plan  

• Sommerferiepasning (Biko/Charlotte) 
- ingen har meldt ind på pasning hen over sommerferien 

• Google søgning  
- vi vil godt bruge nogle penge på at komme frem i google 
søgning 

2: Dato for næste møde - 4. juli kort status på elevtal (online), link kommer senere 
- 1. august 

3: Ansvarlige  Charlotte sender referatet ud til alle inkl. UVM. Visse er ansvarlig for 
at lægge referatet ud på hjemmesiden 
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4: Orientering fra udvalg  
 

Økonomi 
- Glenn fortæller om budgettet. Hvis vi kan ramme 24, så kan 

vi godt få en fin økonomi 
- Biko melder til Glenn i forhold til at komme på økonomi 

kursus, så vi kan bruge Ulla mindre 
Hjemmeside 

- Visse er i fuld gang med at skrive på hjemmesiden. 
Hjemmesideudvalget, tager fat i nogen af de IT kyndige vi har 
i forældregruppen, så de kan hjælpe med hjemmesiden 

GDPR 
- Mette venter stadig på de dokumenter fra Biko, som tidligere 

er udarbejdet fra Kit 
Festudvalg 

- Emilie fortæller, at der bliver afholdt afslutning/sommerfest 
den 20. juni. Forældrene kommer kl. 16.30 med mad til fælles 
bord. Børnene sover til den 21. juni, hvor de hentes fra 
morgenstunden 

- Ekstra åbenhus dag den 25/6 kl. 14-16. Visse, Glenn, Biko og 
Henriette (Willums mor) viser rundt på skolen på skolen 

5: Orientering fra skolelederne Elevansøgninger og elevtal 
- Biko kan se der er kommet mere opmærksomhed på skolen 

efter infomøderne har været afholdt. Gennemsnitlig ringer 
der mellem 8-10 elever på dag for at høre skolen. Der 
kommer en til den store gruppe og ser skolen her inden 
sommerferien 

- Kathrine fortæller at vi skal tjekke §19 i forhold til regler for 
nye skoler. Eller ring til CIT (Center for Institution og Tilsyn) 

Forældremøde 
- Biko fortalte om UVM, elevtal (interesserede: 2 i lillegruppen, 

4 i mellemgruppen, 4 i storegruppen)  
Personalemøde 

- Der var personale møde torsdag den 8/6, hvor Biko gav status 
på UVM, elev gennemgang og økonomi 

6: Søskenderabat og fortrinsret 
Beslutningspunkt  

Søskenderabat 
- Glenn har lavet nogle forskellige forslag, ud fra at have kigget 

på Hestehaven, Gnisten, Hinnerup friskole – alle skoler i 
området 

- Der stemmer for 2 forslag: 
Scenarie 1: 1500 kr. pr indmeldte barn.  
Scenarie 2: 2500 kr. for familie 
Scenarie 3: 1. barn 1500 kr., 2. barn 1000 kr., 3. barn 0 kr. 
Flertallet stemmer for scenarie 2 

Fortrinsret for søskende 
1. barn 2150 kr. 
2. barn 1250 kr. 
3. barn 800 kr. 
4. barn 0 kr. 



 

 
 

 

Bestyrelsesmøde 
13.06.23 kl. 18:30 

Referent: Charlotte 

  

Man betaler for de børn der er på skolen, så stopper ældste barn, 
bliver barn 2, til barn 1 i skole regi 
Ja søskende har fortrinsret 

7: Betalinger til skolen  
 

Betaling i 11 eller 12 måneder 
- Visse tjekker lige reglerne for betalinger i juli, om der er 

noget lovgivning der. Hvis der ikke er noget, så bliver det 
12 måneders betaling. 

Mulighed for nedsættelse af månedligt bidrag 
- Biko får råderet op til 5000 kr. til fordeling 

Indbetalingsgebyr 
- Se punkt 6 

Tilskud til transport 
- Det er svært med det opland vi har, men der kigges ind i 

befordringstilskud på et senere tidspunkt 

8: Regler for ansættelse og 
fyringer af personale  

Charlotte fortæller, at der står i vedtægterne at det er en fælles 
beslutning mellem bestyrelse og skoleleder. 
Visse fortæller, at det er bestyrelses ansvar at sætte den økonomiske 
ramme og Biko ansætter og fyre inden for den ramme   

9:Formand/Forkvinde/Forperson  På hjemmesiden står Emilie som forkvinde og Visse som formand. Det 
er okay med bestyrelsen, at der står i forkvinde ved kvinder 

10: Optagelse af elever i 2024 På hjemmesiden står der, at folk inviteres til samtale i januar. Bør vi 
ikke gøre dette allerede i efteråret? 

- Man får besked i oktober om optagelsesplads 
- Optagelses gebyr skal falde i december 

11. Øvrigt - Visse kigger på en fælles kalender 
- Vi har ikke fået indmeldt korrekt, at vi er prøvefriskole. Det har af 
konsekvent, at når skolen har et barn i 8 klasse, som skulle have 
været til prøve i denne uge. Om det har betydning for det skærpet 
tilsyn, vides ikke endnu 
- Mette V informerer, at dem der ikke er forældre også gerne vil 
informeres, når der sendes noget status ud på fra skolen 
 

 

Næste bestyrelsesmøde 

- Tirsdag 4. juli kort status på elevtal (online), link kommer senere  

 

 


